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ROMÂNIA 
JUDEŢUL GALAŢI 
COMUNA COSMEŞTI 
-CONSILIUL LOCAL – 

PROCESUL-VERBAL 
al şedinţei ordinare   a Consiliului Local  al comunei Cosmeşti,  

judeţul Galaţi din 09.09.2020, ora 10,00 
Lista de prezenţă : 
Consilieri locali prezenţi: 
1. Emil-Constantin BÎRLĂDEANU(A.L.D.E) --PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ. 
2. Dumitru NIŢĂ                          (P.N.L.);    
3. Dumitru BALHUI                              (P.S.D.);  
4. Petrică GOGOTĂ                               (P.S.D.); 
5. Ioan CIOT                                    (P.S.D.); 
6. Ion GHERGHE                               (P.S.D.); 
7. Radu LIONTE                                (P.S.D.); 
8. Georgel GRIGORICĂ                    (P.S.D.):   
9. Ghiță MEDELEANU                     (P.N.L.); 
10. Clement MIHALACHE                 (A.L.D.E.); 
11. Doru NUNU                                   (P.N.L) ;  
12. Zamfirica PODARU                       (P.S.D.); 
13.  Gogu RADU                                   (P.N.L.);    
14.  Costel VULPOI                              (P.N.L.);    
15.  Iliuţă ŢUCHEL                               (P.S.D.);   

Demnitari de nivel local: ION TUCHILUŞ- primarul comunei- absent 
Secretarul general al comunei :  Zaharia Cristina  
Invitaţi: FLOROIU EUGEN –ŞEF Birou financiar contabil-prezent   
               IANCU ȚUCHEL- consilier superior-prezent 
       Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 210/02.09.2020, pentru data de 09.09.2020, ora 10.00.  
      Ședinţa are loc în sala mare a Căminului Cultural ,,General Eremia Grigorescu” Cosmești. A solicitat în mod 
scris participarea la ședință prin mijloace electronice de comunicare domnul consilier Georgel Grigorică. A fost 
efectuată conexiunea de pe telefonul domnului BÎRLĂDEANU. După ce s-au efectuat teste dacă se aud cu toții, cu 
telefonul pe speaker, toți domnii consilieri au confirmat faptul îl aud și el aude ce se discută. Secretarul general al 
comunei, roagă pe domnul consilier să transmită ulterior ședinței sau în timp real, în grupul format pe WhatsApp cu 
Consiliul Local Cosmești, votul pe fiecare proiect în parte, pentru confirmarea celor votate telefonic, pentru a nu 
exista suspiciunea că nu s-a auzit bine.  Secretarul general efectuează prezența și aduce la cunoștința domnilor 
consilieri că prin Dispoziția nr. 210/2020 și Convocarea nr. 6848/03.09.2020 a fost convocat Consiliul Local în ședință 
ordinară azi 09.09.2020, ora 10,00.  Sunt în sală toți domnii consilieri, cu excepția  domnului Grigorică care a solicitat 
în scris prezența în mod electronic, pentru care s-a efectuat deja conexiunea telefonică. De asemenea comunică 
domnilor consilieri că domnul primar nu va participa la ședința de azi, fiind chemat de urgență la o ședință la Galați. 
Mesele pentru participare la ședință au fost așezate la distanța de peste doi metri, toți domnii consilieri, viceprimarul, 
secretarul comunei și invitații poartă masca în mod corespunzător și sunt la distanța prevăzută de lege, pentru evitarea 
oricăror riscuri de răspândire a coronavirusului.  
       Efectuarea prezenţei s-a făcut nominal de către secretarul comunei, toți răspunzând cu da, inclusiv domnul 
Grigorică, conectat online. Fiind prezenți toți cei 15 consilieri(14 fizic și unul prin mijloace electronice de 
comunicare), secretarul general al comunei constată că este cvorum pentru ţinerea şedinţei, că ședința este legal 
constituită şi că se poate desfăşura conform legislaţiei de stare de alertă în care ne aflăm și Regulamentului Consiliului 
Local modificat prin Hotărârea nr. 17/2020. În sală au mai venit 7 persoane cetățeni ai comunei, pe care domnul 
președinte de ședință – Bîrlădeanu-, i-a întrebat, pentru ce au venit. Aceștia au spus- prin domnul Drăgan-, că au venit 
la ședință pentru a aduce la cunoștința Consiliului Local situația foarte gravă din Piața Agroalimentară Cosmești. Au 
solicitat Consiliului Local să modifice Regulamentul de la Piață, pentru a nu mai permite tuturor altor cetățeni să 
vândă aici. Au spus că din piată a producătorilor, a ajuns o piață pentru bișnițari, că sunt mai vizibili cei care cumpără 
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din alte părți și revând aici la Cosmești decât cei care produc și vin cu marfa lor. Cer să se ia măsuri, ca cei care au 
atestat de producător pentru suprafețe de până la 0,5 ha să fie trași la răspundere pentru tonele de marfă pe care le 
vând aici, deoarece de pe suprafețe mici nu au de unde scoate tone de legume cum aduc ei, cumpărate din alte părți și 
revândute aici. Au vorbit toți pe rând, fără a le putea consemna numele, și au susținut toți aceeași ideee: să se dărâme 
tarabele improvizate, să fie locurile libere pentru a se așeza fiecare unde dorește și unde e liber, să nu mai fie reținute 
anumite locuri doar pentru unii, să nu mai fie acceptați în Piață bișnițari, tarabe cu haine, ceaune și alte bunuri, să nu 
se mai rezerve locuri în piață cu stâlpi și bolovani. Dacă trebuie să se plătească o taxă, să fie pentru toți, dar să fie 
piața doar pentru producători  și nu pentru bișnițari. Domnul Gherghe spune că Regulamentul Pieței este foarte bun, 
el a fost conceput să poată vinde aici și cetățenii comunei Movileni și Nicorești, care nu au vad de vânzare la fel de 
bun în comunele lor și fiind vecini să fie o colaborare. Să fie primit oricine în piață, cu marfă care nu este similară 
produselor locale. Domnul viceprimar spune că va veni iar pe la piață azi să facă o verificare și să propună un set de 
măsuri pentru a liniști tensiunea dintre cetățeni. Președinteșle de ședință cere domnilor prezenți să înceteze discuțiile, 
să ia loc și să rămână în sală, cu păstrarea distanței sociale și a liniștii, dacă vor, sau să plece, fiind consemnate de 
către secretarul general al comunei opiniile lor. Cetățenii aleg să plece, cerând încă o dată să fie aduse și la cunoștința 
domnului primar cererea lor.  
       Secretarul general al comunei  continuă, spunând că toate materialele necesare bunei desfăşurări a şedinţei au 
fost aduse la cunoştinţă domnilor consilieri, că toate proiectele depuse au  avizele comisiilor de specialitate ale 
Consiliului local, că toate au rapoarte de specialitate depuse în termenele legale, prin urmare îndeplinesc condiţiile 
legale de a fi discutate în şedinţa ordinară. Acestea fiind spuse, dă cuvântul președintelui de ședință ales, d-lui 
Bărlădeanu pentru a conduce lucrările. Domnul Radu părăsește sala de ședință încercând să rețină cetățenii să plece, 
dar revine mai târziu fără nimeni.  
      D-nul preşedinte citește ordinea de zi, propusă de primar prin Dispoziția 210/2020. Întreabă dacă sunt alte 
propuneri și domnul Nunu spune că nu ar trebui să fie Bîrlădeanu președinte de ședință, deoarece nici el nu a fost 
votat cu 8 voturi de la început, degeaba s-a aprobat hotărârea cu 8 voturi, dacă la nominalizare a avut 7. Nu a mai avut 
nimeni nici o reacție, drept pentru care președintele de ședință a  supus la vot aprobarea ordinii de zi în forma propusă 
de initiator.  
Votează pentru 10 domni consilieri , s-au abținut domnii Nunu, Radu și Vulpoi și au votat împotrivă domnii 
Medeleanu și Niță.  
      D-nul preşedinte de şedinţă anunţă: având în vedere  majoritatea de voturi pentru (10),  ordinea de zi va fi 
cum a fost propusă de domnul primar.    
      I. Se trece la ordinea de zi votată,  Punctul 1 al ordinii de zi şi anume însuşirea şi aprobarea procesului verbal 
al şedinţei ordinare din 18.08.2020 şi  întreabă dacă sunt discuţii pe marginea procesului verbal. Domnul Gherghe 
spune că apreciază și a apreciat mereu cum consemnează secretarul comunei în procesul verbal, dar cere să se rectifice 
acolo unde ea a scris că ,,el este un model pentru cetățeni” . Nu, el nu a spus asta, ci doar că este mândru că e cetățean 
al comunei, că și el ca și alții, este un păcătos, care a crezut în oameni și care a fost înșelat amarnic în așteptările sale. 
La un sondaj de opinie, înainte de perioada alegerilor a fost întrebat cu cine va vota la următoarele alegeri, iar el a 
spus cu credință în suflet că va vota tot pe actualul primar, dar acum nu mai susține cu aceeași tărie acest lucru, 
deoarece s-a înșelat și a fost înjunghiat pe la spate. Să se consemneze acest lucru, nu am spus că sunt un model.   
Domnul Nunu cere încă o dată, să se precizeze că el crede că nu avem președinte de ședință, validat corect. Se creează 
polemici, iar domnul Țuchel Iliuță spune că oricum trebuia un președinte de ședință ales. Nu se mai înscrie nimeni la 
cuvânt, nefiind alte discuții d-nul preşedinte propune însușirea şi aprobarea PV de la şedinţa precedentă. 
Au votat <pentru > un număr de 10 consilieri, cu mențiunea domnului Gherghe să se consemneze ce a spus, și s-au 
abținut domnii Radu, Nunu, Vulpoi, Niță și Medeleanu. 
      D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că, având în vedere faptul că au votat <pentru > un număr de 10 consilieri, 
procesul verbal al şedinţei ordinare din 18.08.2020 a fost aprobat şi însuşit.   
     II. D-nul preşedinte de şedinţă propune să se treacă la  punctul 2   al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind: 
validarea Dispoziției nr. 204 din 31.08.2020 a primarului comunei Cosmești, județul Galați privind aprobarea 
rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Cosmești pentru anul 2020. 
  D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că materialele au fost trimise în timp util  şi au fost afișate pe site-ul instituției 
pentru a le vedea fiecare. Comisile de specialitate au dat aviz favorabil acestui proiect, drept pentru care întreabă dacă 
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sunt întrebări şi dacă sunt înscrieri la cuvânt. Se dă cuvântul domnului Floroiu, șef Birou financiar contabil, care arată 
temeiul legal de a fi rectificat bugetul prin Dispoziție și prin validarea dispoziției primarului de către domnii consilieri 
la prima ședință ordinară. Arată de ce a fost necesară acea rectificare, fiind primite sume defalcate din TVA care 
trebuiau incluse în buget. Citește adresele de la DGRFP Galați prin care se comunica alocarea unor sume de bani 
comunei Cosmești, care trebuiau incluși în buget. Se înscrie la cuvânt domnul Radu, care întreabă de ce nu s-a făcut 
o ședință de îndată, sau extraordinară, pentru acest lucru, de când are primarul voie să dispună cum vrea de buget. 
Reiterează contabilul legislația care permite primarului rectificarea, care să fie validată ulterior de Consiliul Local. 
Nu sunt alte solicitări de înscrieri la cuvânt.  
  D-nul Președinte, supune la vot proiectul cu privire la validarea Dispoziției nr. 204 din 31.08.2020 a primarului 
comunei Cosmești, județul Galați privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 
Cosmești pentru anul 2020.  
     Au votat <pentru > un număr de 15 consilieri.   
  D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că, având în vedere faptul că au votat <pentru > un număr de 15 consilieri, 
Proiectul de hotărâre privind: validarea Dispoziției nr. 204 din 31.08.2020 a primarului comunei Cosmești, județul 
Galați privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Cosmești pentru anul 2020,  a 
fost adoptat.(n.r. HCL 57/2020) 
    III. D-nul preşedinte de şedinţă propune să se treacă la  punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind: 
aprobarea  rectificării nr.7 a bugetului local al comunei Cosmeşti, judeţul Galaţi pe anul 2020. 
    D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că materialele au fost trimise în timp util  şi s-au studiat în comisiile de 
specialitate. Toate comisiile au dat avize favorabile acestui proiect, drept pentru care întreabă dacă sunt întrebări şi 
dacă sunt înscrieri la cuvânt. Se înscriu la cuvânt domnii Radu și Grigorică. Înainte de a lua ei cuvântul domnul 
președinte invită pe domnul Floroiu să dea explicații cu privire la rectificare. Domnul Floroiu explică modificările 
făcute în buget, conforme anexei și spune că rectificarea a fost necesară pentru dirijarea mai multor bani către Școală. 
Oricum nu vor fi suficienți, dar se vor mai aloca în următorul trimestru. La aprobarea bugetului local au fost prinse 
sume în toate domeniile dar acum este necesar a se lua bani de la unele capitole unde nu s-au folosit și ducerea lor 
acolo unde este nevoie, conform anexei, explicând toate mutările conform Referatului de aprobare. Domnul Radu 
întreabă dacă se vor finaliza lucrările la Școala de la Furcenii Noi, iar domnul Viceprimar spune că da. Mai întreabă 
de ce nu se taie iarba de la Grădinița din Furcenii Noi, dar că a înțeles de la domnul Floroiu că sunt foarte mulți bani 
care se duc pe îmtreținere spații verzi și crede că se va face și acest lucru, înaintea începerii școlii. Domnul Grigorică 
spune că el a atras atenția încă din primăvară că sunt necesare mai multe sume de bani pentru școli, dar că nu a fost 
băgat în seamă, că a cerut alocarea de sume și pentru tablete la copii, dar că nu s-au alocat bani și pentru asta, chiar 
dacă în foarte multe localități, primarii au cumpărat așa ceva. Spune că alocarea banilor pentru școli vine foarte târziu, 
că timpul este foarte scurt, că întreaga conducere a Școlii a prezentat maximă disponibilitate pentru asigurarea tuturor 
condițiilor dar că de fiecare dată când Școala cere bani este ca și cum primarul ar da de la el, că mereu li se impută că 
cerșesc banii, că de fiecare dată directoarea este rău tratată, că i se vorbește urât și este mereu luată pe sus, de către 
primar, că doar face pentru școli și comună … nu pentru ea. Dacă s-au făcut renovări și utilități pentru Școli s-au făcut 
din banii comunei, nu ai primarului. Domnul președinte spune că să nu mai vorbească în numele persoanelor care nu 
sunt de față, că doamna directoare a spus ce a avut de spus, primarului și nu trebuie să fie reprezentată de altcineva. 
Domnul Grigorică aduce jigniri domnului primar pe care nu le pot consemna și încheie cu un citat din teorema unui 
matematician(Grigore Moisil) care spune,,0 la pătrat, sau ridicat la orice putere este tot 0”, făcând referire la primar.  
Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 
  D-nul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind: aprobarea  rectificării nr.7 a bugetului 
local al comunei Cosmeşti, judeţul Galaţi pe anul 2020. 
     Au votat <pentru > un număr de 15 consilieri.  
  D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că, având în vedere faptul că au votat <pentru > un număr de 15 consilieri, 
Proiectul de hotărâre privind: aprobarea  rectificării nr. 7 a bugetului local al comunei Cosmeşti, judeţul Galaţi pe 
anul 2020, a fost adoptat.(n.r. HCL 58/2020).  
       IV. D-nul preşedinte de şedinţă propune să se treacă la  punctul 4    al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind: 
acordarea unor prime de excelență și de participare, lotului CSS Cosmești care a participat la Campionatul 
Național de viteză la juniori II&cadeți- Kaiac-Canoe 2020. 
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  D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că materialele au fost trimise în timp util  şi s-au studiat în comisiile de 
specialitate. Comisiile de specialitate au dat avize favorabile. Se înscriu la cuvânt domnii Bîrlădeanu, Grigorică, Radu, 
Nunu și Gherghe. Domnul Bîrlădeanu aduce la cunoștința Consiliului Local că după ce a început vacanța, a început 
antrenamentele pe o baltă din comună, fiind în aer liber. A avut la antrenamente peste 60 de copii, din care a selectat 
10 cu care s-a înscris după legitimare la acest concurs. Au fost copii buni, cu dăruire și responsabilitate, cu pricepere 
de care este foarte mândru. S-a dedicat toată vara pregătirii lor, cu fiul său, care era în vacanță, s-au înscris la această 
competiție, fiind singurul club de la o comună, și a avut o sportivă foarte bună, care promite foarte mult și speră să se 
audă cândva de ea, peste tot. A fost felicitat și la nivel de federație că a adus un lot din care a avut trei reprezentanți 
într-o finală. Au avut și băieții meritul lor, dar fetele au excelat. Domnul Grigorică a felicitat pe copii și mai ales a 
felicitat pe domnul Bîrlădeanu pentru tenacitatea responsabilitatea și dăruirea cu care a lucrat cu copii, este mândru 
de ei, i-ar plăcea să mai retrăiască o dată un moment similar celui din anii 80 când comuna Cosmești a mai fost 
cunoscută pentru un mare sportiv în același domeniu. Îl felicită încă o dată pe domnul Bîrlădeanu și îi dorește succes 
și să aibă grijă să nu își murdărească mâinile în mizeria de politică locală. Domnul Radu felicită copii, dar cere 
explicații domnului Bîrlădeanu de ce nu a comunicat Consiliului Local înainte de concurs, poate era cineva intersat 
să meargă cu ei. Întreabă ce alte discipline mai sunt la Clubul comunei și dacă au mai fost bani și din alte surse, sau 
doar din buget local. Răspunde domnul Bîrlădeanu că mai este și fotbal, dar că momentan este stopat la nivelul Ligii 
din care fac parte din cauza pandemiei și da a mai primit bani, sponsorizări de la două societăți comerciale. Domnul 
Radu spune că ar trebui și Consiliul Local informat mereu. Domnul Bîrlădeanu spune că a făcut mereu informări pe 
rețele de socializare, că a fost ocupat cu antrenamentele și mai puțin cu informările. Domnul Nunu felicită copiii, dar 
spune dumnealui că nu vede logica acordării primelor de participare, trebuiau premiați doar cei care au urcat pe 
podium. De ce nu s-au premiat copii din fondul de la Club. Răspunde domnul Bîrlădeanu, că din fondul de la Club, 
legea prevede clar premierea doar a sportivilor care aduc premii, pe când tot legea prevede că orice administrație 
publică locală poate premia toți sportivii unui Club. Domnul Nunu spune că e chiar așa, cei care nu au adus premii de 
ce se premiază?? Toți copii vor spune că și dacă nu aduc premii primesc ceva…iar el crede că este doar o chestiune 
electorală, deoarece ar trebui promovate rezultatele nu participarea. Domnul Bîrlădeanu spune că a propus premii 
pentru cei care s-au clasat în primii zece și o primă de participare tuturor, deoarece toți au muncit, toți au venit la 
antrenamente, toți au particiapt cu entuziasm, dar nu au dat toți același randament. Este un fel de stimulent pentru a 
dori să exceleze pe viitor, pentru că se justifică efortul depus. Susțin și aceste prime de participare, pentru stimularea 
dorinței de a deveni mai bun. A fost o experiență foarte bună pentru întregul lot, iar premierea este doar o inițiativă 
pentru a dezvolta pasiunea pentru sport. Domnul Gherghe spune că la o ședință mai veche a fost adus un copil pentru 
care s-a aprobat o bursă, a fost apreciat, de ce nu s-a adus acum acest lot de copii, poate mai premiau și ei fiecare cum 
putea. Domnul Bîrlădeanu a spus că nu știa dacă domnii consilieri vor vrea și nu a dorit să îi aducă degeaba.  A 
precizat că dacă se va aproba acest proiect, va organiza acordarea premiilor cu domnii consilieri, pentru a participa și 
ei. Nu mai sunt înscrieri la cuvânt.  
   D-nul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind acordarea unor prime de excelență și de 
participare, lotului CSS Cosmești care a participat la Campionatul Național de viteză la juniori II&cadeți- Kaiac-
Canoe 2020. 
      Au votat <pentru > un număr de 15 consilieri.  
  D-nul preşedinte de şedinţă anunţă că, având în vedere faptul că au votat <pentru > un număr de 15 consilieri, 
Proiectul de hotărâre privind: acordarea unor prime de excelență și de participare, lotului CSS Cosmești care a 
participat la Campionatul Național de viteză la juniori II&cadeți- Kaiac-Canoe 2020, a fost adoptat.(n.r. HCL 
59/2020).  
       VI. D-nul preşedinte de şedinţă propune să se treacă la  punctul 5    al ordinii de zi:  DIVERSE. 
  D-nul preşedinte de şedinţă cere să se facă înscrieri la cuvânt. Se înscriu domnii Țuchel, Grigorică, Vulpoi, Nunu, 
Niță.  Domnul președinte lasă lista deschisă. Domnul Țuchel cere primarului să ia măsuri pentru schimbarea fusului 
orar la iluminatul public. Apoi spune despre piată că este cu cea mai proastă organizare din câte a văzut, că nu se 
respectă nici o regulă, că sunt mașini trase de-a latul, ocupate multe de străini, care își parchează masina la umbra, nu 
că ar avea marfă, oamenii se ceartă mereu, să se ia măsuri să nu mai fie barăci, stâlpi, bolovani, să fie separate 
dughenele de tarabe este rău și urât pentru comună. Este un haos. A lăsat mașina cu marfă într-o seară si i-a fost furată 
marfa. Să se verifice după camerele de supraveghere și să se facă public numele hoțului. Domnul  Grigorică spune că 
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Piața poate deveni un focar de Covid. A fost pe acolo și unii poartă mască, alții nu, că nu au fost obligați toți la 
purtarea măștii, că poate deveni un pericol dacă nu se iau măsuri. Domnul Vulpoi spune că îi pare rău că nu este și 
domnul primar, că ar fi vrut să îl întrebe ce sunt consilierii pentru el? Au fost amenințați la ședința precedentă de 
domnul Năstase, iar primarul nu a luat nici o atitudine. Domnul Balhui a intervenit și a spus că nici ei nu au luat 
atitudine când domnul Marin a spus că a fost agresat de domnul Haican. Domnul Vulpoi a continuat, că acest mandat 
a fost foarte greu pentru consilierii PNL fiind umiliți de la început și până acum. A fost greu!. Domnul Nunu a spus 
că în acest mandat a avut așteptări ca toți consilierii să fie o dată, președinte de ședință, că doar nu schimbau nimic 
din ce se propunea și președintele semna hotărârile dacă așa voia Consiliul... Au fost mereu umiliți, li s-au luat 
scaunele, nu sunt respectați, se vede și la ședința de azi, nu a mai fost protocol, deși Consiliul a propus și a votat acest 
lucru. Nu se ține cont de opinia Consiliului Local.  Și trebuie urgent refăcut Regulamentul de la Piață, să se convoace 
iar Consiliul într-o ședință extraordinară pentru asta. De asemenea cere public ca toți funcționarii publici să se abțină 
să facă campanie electorală pentru vreun candidat. Dorește succes tuturor. Domnul Niță este supărat de atitudinea 
primarului cu privire la cetățeni, a spus că este dezamăgit, că un cioban ar fi întrebat pe primar dacă nu poate ajuta să 
cumpere strânsură mai ieftină, că la seceta asta are grave probleme, iar primarul l-ar fi repezit și refuzat. De asemenea 
dorește să atragă atenția că doamna Gătej Eliza ar fi spus că secretarul comunei i-a rupt cererea pe care el i-a făcut-o 
pentru produse POAD. Și că ar fi spus că cine este el Niță să o ajute…. Dorește să se recomande , deci ,,eu sunt Niță 
Dumitru, consilier local PNL și cetățean al comunei”. Secretarul general spune că are pretenții de la el că este om 
bătrân, că știe bine cine este, că se cunosc de 25 de ani, de când a venit ea în comună și dacă el consideră că ea ar face 
așa ceva, înseamnă că nu a fost  deloc atent la activitatea ei. Păcat!. Dacă se va menține această practică, a spus acela 
una, a spus acela alta și nu își vor asuma niciodată responsabilitatea celor afirmate sau făcute, nu se va schimba nimic 
în această comună. Se înscrie și domnul Gherghe la cuvânt și cere să se ia măsuri pentru a se ridica de la Furcenii 
Vechi tomberonul pentru deșeuri selective, deoarece oamenii sunt răi și aruncă acolo orice, numai deșeuri selective 
nu! Este așezat lângă fosta Primărie a fostei comune Furceni, într-un loc public, lângă o troiță și este extrem de urât, 
găsind acolo câini morți, păsări moarte. Să se urmărească pe camere cine aruncă, să fie publicat și adus la cunoștința 
oamenilor pentru a fi făcuți de râs. El a identificat un cetățean care a aruncat gunoi aproape de casa lui(Ștefan a lui 
Tachița) pe care l-a chemat să și-l ia…Cineva a spus că ar trebui trimis prin poștă înapoi, să nu mai facă așa. Apreciază 
că primarul a luat măsura închiderii temporare a căilor de acces prin lanuri din Bălcescu, dar consideră că aceste căi, 
pot fi închise de tot, că hoții vor da pământul la o parte și tot vor veni la furat. Este mai greu să o facă prin Furcenii 
Noi. De asemenea spune că la Școala din Furcenii Vechi, nu s-au făcut îmbunătățiri suficiente, că sunt acolo lucrări 
necesare pentru a arăta și acolo bine. Și a întrebat când se va lucra la canalizare și pe străzile lăturalnice. Se dă cuvântul 
domnului Țuchel Iancu, reprezentantul CL în AGA de la Apă Canal, care spune că s-a pus accent pe canalizarea de 
la Drumul județean și de la străzile prinse într-un proiect de asfaltare, dar că se va face canalizare pe toate străzile 
conform proiectului societății. În ce privește camerele de supraveghere, comunică domnilor consilieri, că sunt 52 de 
camere la nivel de comună, care au fost foarte utile de-a lungul timpului, dar că ar trebui angajat personal care să se 
ocupe permanent de uitat pe camere, pentru a identifica toate abaterile de la norme. În alte localități, se ocupă Poliția 
locală de asta, dar aici el nu are timp pentru tot. Are și alte atribuții și îi ocupă foarte mult timp identificarea tuturor 
problemelor. Se mai înscrie la cuvânt și domnul Radu, care cere Cons iliului să voteze propunerea de a obliga primarul 
să modifice Regulamentul de la Piață. Să fie chemați și cetățenii pentru a se ține cont și de propunerile lor, să fie 
incluse și măsuri de protecție COVID. Să fie cineva angajat responsabil de urmărirea camerelor și să se facă publice 
abaterile constatate, cu nominalizarea persoanelor care încalcă legea.  
   Domnul președinte supune la vot propunerea domnului Radu și 8 domni consilieri sunt pentru (domnii Gherghe, 
Grigorică, Medeleanu, Mihalache, Niță, Nunu, Radu, Țuchel Iliuță și Vulpoi) a se schimba Regulamentul, ceilalți se 
abțin. Se cere aducerea la cunoștința primarului această propunere.     
      Domnul preşedinte declară şedinţa închisă.   
      Secretarul general al comunei cere domnilor consilieri să semneze în registrul de prezenţă. Conţinutul procesului-
verbal se completează cu cele ale proiectelor de hotărâre prezentate şi adoptate, precum şi cu pontajul privind 
participarea la şedinţă a consilierilor locali. Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                      SECRETAR GENERAL al COMUNEI, 
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